

التاريخ: 2023/10/28

الرقم: م 125/1/2

طلبتنا الأحباء، أولياء الأمور الأعزاء – الصفوف (1-12)،

تحية طيبة وبعد،

تمجيدا لأرواح الشهداء في غزة العزة، وتعاطفا وتضامنا مع الأطفال الجرحى والأسر المنكوبة، نعلن بأننا قد ألغينا الاحتفالات المدرسية حتى إشعار آخر بما في ذلك احتفالات المرحلتين (1-3) و (4-5) بعيد الميلاد المجيد.

وستقتصر جميع أنشطة عيد الميلاد على التراتيل والصلوات من أجل السلام في غزة وفي فلسطين الحبيبة.

كلنا ثقة بأن أسرة مدرستنا تشارك أهلنا في فلسطين آلامهم ونأمل أن نعود إلى احتفالاتنا عندما يرفع الله هذه الغمة عن فلسطين وعن أمتنا العربية.

لنصلي كي تنتهي هذه الحرب غير العادلة على شعبنا والتي خلفت حتى هذه اللحظة أكثر من 7000 شهيد من بينهم أكثر من 3000 طفل وطفلة.

لننحني إجلالاً واحتراماً وتقديراً لشهدائنا الأبطال، ولنتمنى الشفاء العاجل للجرحى والحرية للأسرى البواسل في سجون الاحتلال.

لندعو الله أن يعود السلام والطمأنينة لأطفال غزة وجميع أطفال العالم.

مديرة المدرسة



مي القسوس

No. M2/1/125

Date: 28/10/2023

Dear Students and Parents – Grades (1-12),

In honour of all the martyrs and in empathy with all injured children and bereaved families in Gaza, the land of dignity, we announce the cancellation of our school festive celebrations until further notice. This includes Grades (1-3) and (4-5) Christmas celebrations.

We will only observe this occasion with hymns and prayers for peace in Gaza and Palestine.

We trust that our NOS family shares with our people in Palestine their pains and we hope to resume our celebrations with the alleviation of the suffering in Palestine and in our Arab world. Let us all pray for an end to this unjust war killing, until this moment, more than 7000 martyrs, among them are more than 3000 children.

Let us all bow our heads in reverence, respect, and appreciation of our heroic martyrs, wish a speedy recovery for the wounded and freedom for the valiant prisoners in the occupation prisons.

Let us all pray for peace and tranquility for the children of Gaza and for all children of the world.

School Principal



May Goussous

ص ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan | www.nos.edu.jo | info.nos@nos.edu.jo | هاتف +962 (6) 560 8500

Accredited by



معتمدة من